
 
Protokół Nr  XX/09 

z sesji Rady Powiatu w Kielcach w dniu 29 maja 2009 roku, 
w Sali Konferencyjnej Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach 

w godz. od 11.00 do 13.15 
 
 

Do pkt 1 
Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji. 
 
W obradach udział wzięli: 
 
− Starosta Kielecki – Zenon Janus, 
− Wicestarosta Kielecki – Marian Ferdek, 
− Członek Zarządu Powiatu – Ryszard Barwinek, 
− Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada, 
− Członek Zarządu Powiatu – Szymon Jarzyna, 
− Sekretarz Powiatu – Barbara Piwnik, 
− Skarbnik Powiatu – Maria Klusek, 
− przedstawiciele komórek  i jednostek organizacyjnych Starostwa Powiatowego, 
 
 
oraz zaproszeni goście: 
 
− Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kielcach – GraŜyna Majewska 
− Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach – Edward Kurek 
− Komendant Miejski Państwowej StraŜy PoŜarnej w Kielcach – Ryszard Kępiński 
− przewodniczący rad gmin z terenu Powiatu Kieleckiego 
− wójtowie z terenu Powiatu Kieleckiego  
 
 
 
Do pkt 2 
Stwierdzenie kworum. 
 
Kworum w dniu 29 maja 2009 r. wyniosło 25 radnych. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: GraŜyna Woźniak oraz Kazimierz Bielecki. 
 
Rada Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
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Do pkt 3 
Przyjęcie porządku sesji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato   
Czy do porządku obrad będą jakieś uwagi, poprawki? 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus  
Zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji o projekt uchwały 
w sprawie:  
 - wyraŜenia opinii dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala 
Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze. 
   Wyjaśnił, Ŝe  25 maja 2009r. wpłynął wniosek z Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Świętokrzyskiego w sprawie przekształcenia  Wojewódzkiego Szpitala 
Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze  poprzez likwidację Poradni 
Kardiologicznej i Endokrynologicznej w Wojewódzkiej Specjalistycznej Przychodni 
Gruźlicy i Chorób Płuc w Kielcach. Opinię w tej sprawie  naleŜy przekazać do 
Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej  i Zdrowotnej Urzędu Marszałkowskiego 
w Kielcach do dnia 30 czerwca 2009r. PoniewaŜ do 30 czerwca  nie przewiduje się  
kolejnej sesji Rady Powiatu, Starosta poprosił o włączenie projektu do porządku 
obrad. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Poddał pod głosowanie wniosek dotyczący rozszerzenia porządku obrad sesji o 
projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej przekształcenia 
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze. 
 
 
Głosowanie: 
za -  25 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
 
W wyniku głosowania porządek obrad został rozszerzony w pkt 10 ppkt 20 o w\w 
projekt uchwały. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Przedstawił porządek obrad ( po zmianach ) i poddał go pod głosowanie 
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Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 7 kwietnia 

2009r.  
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między sesjami. 
6. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kielcach o 

stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kieleckiego za 2008 rok. 
7. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kielcach o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie powiatu kieleckiego za 
rok 2008. 

8. Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie kieleckim oraz sytuacji 
finansowej Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach w pierwszym kwartale 
2009 roku. 

9. Informacja o funkcjonowaniu powiatowych zakładów opieki zdrowotnej w 
latach 1999 – 2008.   

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1. zmian w budŜecie powiatu, 
2. udzielenia pomocy finansowej dla gminy Kamień Pomorski, 
3. udzielenia pomocy finansowej dla gminy Klimontów, 
4. zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez Radę, 
5. zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum 

Aktywizacji Zawodowej ze środków Funduszu Pracy pozostających w 
dyspozycji ministra właściwego do spraw pracy, 

6. zmiany uchwały Nr XVIII/2/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 12 
lutego 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego 
Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 
2009 rok, 

7. przyjęcia sprawozdania za lata 2007- 2008 z realizacji Planu gospodarki 
odpadami dla powiatu kieleckiego – aktualizacja na lata 2007– 2011 z 
uwzględnieniem perspektywy na lata 2012– 2018, 

8. utworzenia jednostki budŜetowej o nazwie Rodzinny Dom Dziecka Nr 6 
Podkonarze 40, gm. Bodzentyn, 

9. nadania Statutu Rodzinnemu Domowi Dziecka Nr 6 Podkonarze 40, gm. 
Bodzentyn, 

10. wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w 
Woli Kopcowej, ul. Kielecka 14, gm. Masłów, 
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11. wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 w 
Jaworzu 72, gm. Zagnańsk, 

12. wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3 w 
Rakowie, Osiedle 70 lecia Niepodległości 35, 

13. wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 4 w 
Wójtostwie 33 B, gm. Daleszyce, 

14. wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 5 w 
Zabłociu 56, gm. Zagnańsk, 

15. likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę 
organizacyjną Zespołu Szkół Nr 2 w Chęcinach, 

16. załoŜenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chmielniku, 
17. włączenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chmielniku do 

Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku, 
18. upowaŜnienia Zarządu Powiatu w Kielcach do podjęcia czynności 

geodezyjno- prawnych i rokowań z Prezydentem Miasta Kielce w 
sprawie nabycia nieruchomości połoŜonej w Kielcach przy ul. 
Popiełuszki, 

19. wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie części nieruchomości gruntowej 
połoŜonej w obrębie Tokarnia, gm. Chęciny, 

20. wyraŜenia opinii dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala 
Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze. 

 
11. Zapytania i interpelacje radnych. 
12. Zamknięcie obrad. 

 
 
Głosowanie: 
za – 25 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty. 
 
 
Do pkt 4 
Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 7 kwietnia 2009 r. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  Nr XIX z sesji Rady Powiatu z dnia 7 
kwietnia 2009 roku. 
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Głosowanie: 
za – 25 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
 
W wyniku głosowania protokół Nr XIX z sesji Rady Powiatu z dnia 7 kwietnia 
2009r. został przyjęty. 
 
 
Do pkt 5 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus  
PrzedłoŜył Radzie sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami, tj. od 7 kwietnia 2009r. do 28 maja 2009r., które stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
Wypowiedzi towarzyszyła prezentacja multimedialna. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami. 
 
O godz. 11.15 na salę obrad przybył radny Lucjan Pietrzczyk.  
O godz. 11.40 na salę obrad przybył radny Marek Mazur. 
 
Liczba radnych biorących udział w obradach wyniosła 27. 
 
 
Do pkt 6 
Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kielcach o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kieleckiego za 2008 rok. 
 
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kielcach GraŜyna Majewska. 
 
  Państwowa Inspekcja Sanitarna szczebla powiatowego powołana jest do realizacji 
zadań z zakresu zdrowia publicznego, w szczególności jest to zakres higieny 
środowiska, środowiska w zakładach pracy, czyli higiena pracy, higieny procesów 
nauczania i wychowania, higieny wypoczynku i rekreacji. Inspekcja  sprawuje nadzór 
nad warunkami zdrowotnymi Ŝywności, Ŝywienia i przedmiotów uŜytku oraz nad 
warunkami sanitarno- higienicznymi jakie powinien spełniać personel medyczny, 
sprzęt i pomieszczenia, w których są udzielane świadczenia zdrowotne. Wszystko to  
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 w celu ochrony zdrowia ludzkiego przed niekorzystnym wpływem szkodliwości 
 środowiskowych. 
   Pierwszy temat dotyczy nadzoru nad wodą do spoŜycia. 
Inspekcja obejmuje  nadzorem powiat kielecki oraz miasto Kielce, które jest na 
prawach powiatu. Mieszkańcy powiatu zaopatrywani są w wodę z 69 wodociągów . 
W ubiegłym roku przeprowadzono 424 kontrole sanitarne w tym zakresie. Pobrano 
próbki do badań. Badania idą w kierunku fizykochemicznym. JeŜeli woda w 
wodociągu nie spełnia wymagań w zakresie fizykochemicznym, to dawane są 
odstępstwa, tzn. tą wodę moŜna spoŜywać. Natomiast przy badaniach 
bakteriologicznych zdarzyło się, Ŝe kilkanaście próbek było negatywnych, tzn. w 
wodzie była bakteriologia. Tylko jeden raz zdarzyło się, Ŝe było większe 
zanieczyszczenie wody, w 5 kolejnych próbkach wyszła wysoka bakteriologia i 
trzeba było dać ludziom wodę zastępczą, szukać przyczyny i czyścić wodociąg. 
Skończyło się to poprawą jakości wody i dopuszczeniem wodociągu do ponownego 
uŜytkowania. 
   Obiekty, które  nadzoruje Inspekcja  związane są z turystyką i są to kryte pływalnie 
i baseny. Generalnie nie było z nimi Ŝadnych problemów. Mimo tego, Ŝe czasem 
wykrywa się w nich bakteriologię i woda nie spełnia wymagań fizykochemicznych, 
nie było skutków zdrowotnych dla ludzi.  
Zbadano 11 kąpielisk. Pojedyncze wyniki były negatywne, ale przy następnych 
próbach stan wody poprawił się. 
Inspekcja ma w swojej ewidencji 80 baz noclegowych i pozostałych obiektów 
związanych z turystyką i są to pola namiotowe, parkingi, gospodarstwa 
agroturystyczne, hotele, domy noclegowe. We wszystkich tych obiektach moŜna 
zauwaŜyć wyraźną poprawę warunków technicznych. 
   Inspekcja wykonuje niewiele kontroli w obiektach Ŝywnościowo – Ŝywieniowych,      
w tym obiektach produkcji Ŝywności, obiektach obrotu Ŝywnością, obiektach 
Ŝywienia zbiorowego otwartego i Ŝywienia zbiorowego zamkniętego. W ciągu roku 
zamknięto jeden obiekt ze względu na zanieczyszczenia makrobiologiczne w 
pobranych próbkach.  
   Inspekcja zajmuje się teŜ higieną pracy, czyli kontrolowaniem warunków pracy. 
Główny nacisk stawiany jest na te zakłady, które zatrudniają pracowników przy pracy 
związanej z czynnikami szkodliwymi dla zdrowia- zapylenie, hałas.  
 
Salę obrad opuścili radni Bogdan Gierada, Teodora Jagiełło, Mirosław Gębski, 
Ryszard Barwinek 
Liczba radnych obecnych na sali wyniosła 23. 
 
Radny Marek Kwiecień 
Czy jest planowana nowelizacja ustawy  dotycząca sprzedaŜy napojów 
alkoholowych, tzn. czy kiedy skończy się pozwolenie na sprzedaŜ, wymagana jest 
decyzja Sanepidu. 
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Dyrektor Państwowej Powiatowej Inspekcji Sanitarnej GraŜyna Majewska 
To nie jest temat inspekcji sanitarnej, naleŜałoby udać się do gminy. Osobiście 
uwaŜam, Ŝe tam gdzie sprzedaje się alkohol pakowany, nie potrzeba specjalnych 
warunków, ale to nie zaleŜy od nas. Jest  ustawa o przeciwdziałaniu alkoholizmowi i  
my w niej uczestniczymy tylko w tym zakresie, Ŝe mamy wydać opinię i na wniosek 
osoby zainteresowanej wydajemy. Dobrze, Ŝe te nasze zaświadczenia są 
akceptowane, bo ustawa wyraźnie mówi, Ŝe Ŝeby wydać opinię trzeba kaŜdorazowo 
jechać na kontrolę, zrobić protokół, natomiast dla nas w sklepie, który sprzedaje 
Ŝywność pakowaną zagroŜeń nie ma, więc te wymagania to tylko formalność.   
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Przy przedłuŜeniu koncesji na sprzedaŜ alkoholu wymagane jest aktualne 
zaświadczenie z Sanepidu, Ŝe sklep jest dopuszczony do sprzedaŜy. 
 
 
Salę obrad opuścili radni Jadwiga Szczepanik, Marcin Zawierucha, Jacek Barański. 
Liczba radnych obecnych na sali wyniosła 20. 
 
 
Radny Marian Zarzycki 
Jakie są usankcjonowania prawne dotyczące nielegalnych, dzikich wysypisk. 
 
Dyrektor Państwowej Powiatowej Inspekcji Sanitarnej GraŜyna Majewska 
To są najczęstsze skargi jakie dostajemy, one nie są w naszej kompetencji i odsyłamy 
je do innych urzędów, z ustawy o porządku i czystości w gminach – do gminy, a w 
innych przypadkach do Inspektora Ochrony Środowiska, my się tym  nie zajmujemy. 
Zajmujemy się wodą do picia, wodą w zalewach, która jest wydzielona w ramach 
plaŜy, a środowiskiem typu woda, rzeki czy wysypiska śmieci  nie zajmujemy się 
jako inspekcja sanitarna, ani powiatowa, ani wojewódzka. Te sprawy odsyłamy do 
gminy lub do Świętokrzyskiego Inspektora Ochrony Środowiska, to nie jest zakres 
naszych kompetencji. 
 
 
Informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu. 
Rada przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kieleckiego za 
2008 rok, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócili radni Bogdan Gierada oraz Mirosław Gębski. 
Salę obrad opuścili radni Józef Szczepańczyk oraz Dariusz Skiba. 
Liczba radnych obecnych na sali wyniosła 20. 
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Do pkt 7 
Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kielcach o stanie bezpieczeństwa 
sanitarno- weterynaryjnego na terenie powiatu kieleckiego za 2008 rok. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Pan Wiesław Wyszkowski nie moŜe uczestniczyć w sesji Rady Powiatu, równieŜ z 
przyczyn usprawiedliwionych nie mógł delegować swojego przedstawiciela. 
Informacja została omówiona bardzo szczegółowo na trzech komisjach przez  
inspektora i była to Komisja BudŜetu i Finansów, Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, 
Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska, Komisja Samorządu, Rozwoju 
Gospodarczego i Przeciwdziałania Bezrobociu. 
Czy radni mają jakieś wątpliwości dotyczące danych zawartych w informacji  ?                  
Czy  jest potrzeba, aby na nie do końca sesji była udzielona odpowiedź? 
 
Zapytań nie było. Rada przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno- 
weterynaryjnego na terenie powiatu kieleckiego za 2008 rok, która stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu. 
 
 
Do pkt 8 
Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie kieleckim oraz sytuacji finansowej 
Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach w pierwszym kwartale 2009 roku. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Radni otrzymali bardzo szczegółowy materiał dotyczący tej informacji. Czy jest 
potrzeba, aby pan dyrektor omówił ten materiał ? 
 
Zapytań nie było. Rada przyjęła informację o sytuacji na rynku pracy w powiecie 
kieleckim oraz sytuacji finansowej PUP w Kielcach w pierwszym kwartale 2009 
roku, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Do pkt 9 
Informacja o funkcjonowaniu powiatowych zakładów opieki zdrowotnej w latach 
1999- 2008. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Informacja była analizowana przez Komisje Rady Powiatu. 
Czy w tej sprawie będą pytania i wystąpienia? 
 
Pytań i wystąpień nie było. 
Rada Powiatu przyjęła informację o funkcjonowaniu powiatowych zakładów opieki 
zdrowotnej w latach 1999-2008, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Do pkt 10 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

1) zmian w budŜecie powiatu na 2009 rok 
 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian w 
budŜecie powiatu na 2009 rok i poddał go pod głosowanie. 
 

 
Głosowanie: 
za – 20 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 23 /09 w sprawie zmian w budŜecie 
powiatu na 2009 rok, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócili radni Jadwiga Szczepanik, Marcin Zawierucha, Jacek Barański. 
Liczba radnych obecnych na sali wyniosła 23. 
 
 

2 ) udzielenia pomocy finansowej dla gminy Kamień Pomorski 
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla gminy Kamień Pomorski i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 23 
przeciw - 0   
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 24 /09 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla gminy Kamień Pomorski, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
 

3 ) udzielenia pomocy finansowej dla gminy Klimontów 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla gminy Klimontów i poddał go pod głosowanie. 
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Głosowanie: 
za – 23 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 25 /09 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla gminy Klimontów, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 

4 ) zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji o wartości przekraczającej 
granicę ustaloną corocznie przez Radę 

 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Podczas spotkania z przewodniczącymi komisji Rady Powiatu projekt uchwały był 
dyskutowany i radni prosili, aby w projekcie tym znalazła się takŜe droga Daleszyce  
– Napęków. Mimo zgody Starosty projekt uchwały nie został zmieniony, w związku z 
tym ogłosił 5-minutową przerwę. 
 
Po krótkiej przerwie wyjaśnień dotyczących projektu uchwały udzielił  
Członek Zarządu Bogdan Gierada 
Droga ta ma być remontowana w ramach 50% do 50% razem z gminą , w związku z 
tym nie ma potrzeby robienia projektu. Projekty robi się do tzw. „ schetynówek ”, 
gdyŜ jest to wymagane, natomiast tutaj byłoby to niepotrzebnym wydawaniem 
pieniędzy. 
 
Radny Stanisław Okólski 
Wniosek w tej sprawie został złoŜony na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji w 
następującym brzmieniu: zapisowi, który jest w dotychczasowym projekcie uchwały 
nadać nr 1 natomiast pkt 2 zapisać w wersji, która będzie brzmiała:  
„w roku 2009 mogą zostać zaciągnięte zobowiązania w zakresie inwestycji: 
dokumentacji budowlanej na przebudowę drogi powiatowej nr 0334T Daleszyce – 
Napęków o długości 7510 mb., o wartości szacunkowej około 200 tys. zł z terminem 
realizacji i płatności w roku 2010. Źródłem finansowania będą środki własne powiatu 
w wysokości 50% tj. 100 tys. zł, środki własne Miasta i Gminy Daleszyce 30% tj. 60 
tys. zł oraz Gminy Bieliny 10% tj. 20 tys. zł i Gminy Górno 10% tj. 20 tys zł”. 
Zgoda gmin została potwierdzona i jest taka intencja gmin, abyśmy wspólnie z 
powiatem mogli tą drogę do programu „schetynówek” przygotować. JeŜeli jest 
moŜliwość, aby tą drogę o długości 7, 5 km zrobić przy udziale 50%  pieniędzy 
rządowych i po 25% pozostałych 2 jednostek, to jest oszczędność dla powiatu. 
Rada ma prawo składać wnioski. Wniosek powinien być głosowany przez radnych. 
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Starosta Kielecki Zenon Janus 
śeby podjąć uchwalę Rady Powiatu potrzebne jest porozumienie z poszczególnymi 
gminami dotyczące finansowania projektu, a tego nie ma. Są ustne zgłoszenia. JeŜeli 
będzie porozumienie, to taką uchwałę Rada Powiatu podejmie. Zarząd Powiatu jest 
za tym, Ŝeby tak było, ale na dzisiejszej sesji nie moŜna tego podjąć, bo nie ma 
przyzwolenia i porozumienia z poszczególnymi gminami co do partycypacji w 
kosztach. 
 
Radny Marek Kwiecień 
Sprawa drogi jest sprawą komisji resortowej. Komisja Dróg, Komunikacji i 
Budownictwa w pełni podziela stanowisko Starosty i członka Zarządu. Komisja 
wszystkie drogi objęte programem „schetynówek” objeździ i przygotuje propozycje. 
W związku z tym nie naleŜy tego dzisiaj rozpatrywać. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
Mówimy o projekcie drogi, nie o budowie. Zróbmy projekt, a kiedy pojawią się 
środki finansowe będziemy działać dalej. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Nikt z radnych nie uwaŜa, Ŝe jeŜeli jest wola współpracy gmin, to nie naleŜy takich 
projektów wykonywać. Projekty muszą być przygotowane i tam gdzie jest moŜliwość 
korzystania ze środków zewnętrznych, muszą być przygotowane dokumenty. 
Procedura przygotowawcza do wprowadzenia drogi, która dziś w uchwale jest 
głosowana, to były wielomiesięczne rozmowy. Zostały podpisane porozumienia i 
dopiero na bazie tych porozumień został przygotowany projekt uchwały. NaleŜy 
wstrzymać się z przegłosowaniem identycznego projektu uchwały dotyczącego tej 
drogi, po uzupełnieniu dokumentów o porozumienia z gminami. 
 
Radny Stanisław Okólski  
Temat zostaje, ale po wyjaśnieniach pana Starosty wycofał wniosek. 
 
Na salę obrad wrócili radni Józef Szczepańczyk oraz Dariusz Skiba. 
Liczba radnych obecnych na sali wyniosła 25. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zobowiązań w 
zakresie podejmowanych inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną 
corocznie przez Radę i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 25 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 26 /09 w sprawie zobowiązań w 
zakresie podejmowanych inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną 
corocznie przez Radę, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
 

5 ) zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum 
Aktywizacji Zawodowej ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji 

ministra właściwego do spraw pracy 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
wniosku o dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej ze 
środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra właściwego do spraw 
pracy i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 27 /09 w sprawie zaopiniowania 
wniosku o dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej ze 
środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra właściwego do spraw 
pracy, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
 
6 ) zmiany uchwały Nr XVIII/2/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 12 lutego 2009r. 

w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki 
Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009 rok 

 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XVIII/2/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 12 lutego 2009r. w sprawie 
zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009 rok i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 28 /09 w sprawie  zmiany uchwały 
Nr XVIII/2/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 12 lutego 2009r. w sprawie 
zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem  
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Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009 rok, która stanowi  załącznik nr 12 do 
protokołu.  
 
Salę obrad opuścił radny Lucjan Pietrzczyk. 
Liczba radnych obecnych na sali wyniosła 24. 
 
 

7 ) przyjęcia sprawozdania za lata 2007- 2008 z realizacji Planu gospodarki 
odpadami dla powiatu kieleckiego – aktualizacja na lata 2007– 2011 z 

uwzględnieniem perspektywy na lata 2012– 2018 
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania za lata 2007- 2008 z realizacji Planu gospodarki odpadami dla powiatu 
kieleckiego – aktualizacja na lata 2007– 2011 z uwzględnieniem perspektywy na lata 
2012– 2018 i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 23 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 29 /09 w sprawie przyjęcia 
sprawozdania za lata 2007- 2008 z realizacji Planu gospodarki odpadami dla powiatu 
kieleckiego – aktualizacja na lata 2007– 2011 z uwzględnieniem perspektywy na lata 
2012– 2018, która stanowi  załącznik nr 13 do protokołu.  
 
 

8 ) utworzenia jednostki budŜetowej o nazwie Rodzinny Dom Dziecka Nr 6 
Podkonarze 40, gm. Bodzentyn 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia 
jednostki budŜetowej o nazwie Rodzinny Dom Dziecka Nr 6 Podkonarze 40, gm. 
Bodzentyn i poddał go pod glosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 30 /09 w sprawie  utworzenia 
jednostki budŜetowej o nazwie Rodzinny Dom Dziecka Nr 6 Podkonarze 40, gm.  
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Bodzentyn, która stanowi  załącznik nr 14 do protokołu.  
 
 

9 ) nadania Statutu Rodzinnemu Domowi Dziecka Nr 6 Podkonarze 40, gm. 
Bodzentyn 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie nadania 
Statutu Rodzinnemu Domowi Dziecka Nr 6 Podkonarze 40, gm. Bodzentyn i poddał 
go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 31 /09 w sprawie  nadania Statutu 
Rodzinnemu Domowi Dziecka Nr 6 Podkonarze 40, gm. Bodzentyn, która stanowi  
załącznik nr 15 do protokołu.  
 
 

10 ) wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w Woli 
Kopcowej, ul. Kielecka 14, gm. Masłów 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w Woli Kopcowej, ul. Kielecka 
14, gm. Masłów i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 32 /09 w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w Woli Kopcowej, ul. Kielecka 
14, gm. Masłów , która stanowi  załącznik nr 16 do protokołu.  
 
 
11 ) wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 w Jaworzu 72, 

gm. Zagnańsk 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 w Jaworzu 72, gm. Zagnańsk i 
poddał go pod głosowanie. 
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Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 33 /09 w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 w Jaworzu 72, gm. Zagnańsk , 
która stanowi  załącznik nr 17 do protokołu.  
 

 
12 ) wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3 w Rakowie, 

Osiedle 70 lecia Niepodległości 35 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3 w Rakowie, Osiedle 70 lecia 
Niepodległości 35 i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 34 /09 w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka  Nr 3 w Rakowie, Osiedle 70 lecia 
Niepodległości 35, która stanowi  załącznik nr 18 do protokołu.  
 

 
13 ) wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 4 w Wójtostwie 

33 B, gm. Daleszyce 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 4 w Wójtostwie 33 B, gm. 
Daleszyce i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 35 /09 w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 4 w Wójtostwie 33 B, gm. 
Daleszyce, która stanowi  załącznik nr 19 do protokołu.  
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14 ) wprowadzenie zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 5 w Zabłociu 
56, gm. Zagnańsk, 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 5 w Zabłociu 56, gm. Zagnańsk i 
poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 36 /09 w sprawie wprowadzenie 
zmian w Statucie Rodzinnego Domu Dziecka Nr 5 w Zabłociu 56, gm. Zagnańsk, 
która stanowi  załącznik nr 20 do protokołu.  
 
 

15 ) likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną 
Zespołu Szkół Nr 2 w Chęcinach 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół Nr 2 
w Chęcinach i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 37 /09 w sprawie likwidacji Liceum 
Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół Nr 2 w 
Chęcinach, która stanowi  załącznik nr 21 do protokołu.  
 
 

16 ) załoŜenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chmielniku 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie załoŜenia 
Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chmielniku i poddał go pod 
głosowanie. 
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Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 38 /09 w sprawie załoŜenia 
Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chmielniku, która stanowi  załącznik 
nr 22 do protokołu.  
 
 
17 ) włączenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chmielniku do Zespołu 

Szkół Nr 3 w Chmielniku 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie włączenia 
Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chmielniku do Zespołu Szkół Nr 3 w 
Chmielniku i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 39 /09 w sprawie włączenia 
Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chmielniku do Zespołu Szkół Nr 3 w 
Chmielniku, która stanowi  załącznik nr 23 do protokołu.  
 
 
18 ) upowaŜnienia Zarządu Powiatu w Kielcach do podjęcia czynności geodezyjno- 
prawnych i rokowań z Prezydentem Miasta Kielce w sprawie nabycia nieruchomości 

połoŜonej w Kielcach przy ul. Popiełuszki 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia 
Zarządu Powiatu w Kielcach do podjęcia czynności geodezyjno- prawnych i rokowań 
z Prezydentem Miasta Kielce w sprawie nabycia nieruchomości połoŜonej w 
Kielcach przy ul. Popiełuszki i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 40 /09 w sprawie upowaŜnienia 
Zarządu Powiatu w Kielcach do podjęcia czynności geodezyjno- prawnych i rokowań  
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z Prezydentem Miasta Kielce w sprawie nabycia nieruchomości połoŜonej w 
Kielcach przy ul. Popiełuszki , która stanowi  załącznik nr 24 do protokołu.  
 
 
19 ) wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie części nieruchomości gruntowej połoŜonej 

w obrębie Tokarnia, gm. Chęciny 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na wydzierŜawienie części nieruchomości gruntowej połoŜonej w obrębie 
Tokarnia, gm. Chęciny i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 41 /09 w sprawie wyraŜenia zgody 
na wydzierŜawienie części nieruchomości gruntowej połoŜonej w obrębie Tokarnia, 
gm. Chęciny, która stanowi  załącznik nr 25 do protokołu.  
 
 

20 ) wyraŜenia opinii dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala 
Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
opinii dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. 
Rafała w Czerwonej Górze i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XX/ 42 /09 w sprawie wyraŜenia opinii 
dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. 
Rafała w Czerwonej Górze, która stanowi  załącznik nr 26 do protokołu.  
                                                                                                                                                                                                                                                                                             
 
   Po zakończonym bloku uchwał Przewodniczący Rady Powiatu w imieniu swoim i 
Prezydium Rady, złoŜył Ŝyczenia radnym oraz pracownikom Starostwa z okazji Dnia 
Samorządowca oraz poinformował, Ŝe na ręce pana Starosty zostały skierowane 
Ŝyczenia od Pana Prezydenta Lecha Kaczyńskiego oraz Posła Henryka Milcarza 
śyczenia odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Lidia Grzanka. 
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Na salę obrad wrócili radni Lucjan Pietrzczyk oraz Ryszard Barwinek. 
Liczba radnych obecnych na sali wyniosła 26. 
 
 
Do pkt 11 
Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Radny Marek Kwiecień 
Podziękował Staroście, Zespołowi ds. Turystyki, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu 
za wydanie informatora o gospodarstwach agroturystycznych. Jest to bardzo 
przejrzysty i ładnie wydany informator. 
 
Radna Jadwiga Szczepanik 
Została złoŜona interpelacja w formie pisemnej w sprawie przygotowań do 
utworzenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowinach.  
Pismo od pana wójta wpłynęło dnia 23 kwietnia do Przewodniczącego Rady Powiatu 
i do Starosty Kieleckiego, z prośbą o wyraŜenie zgody na zawarcie porozumienia w 
sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowinach. Utworzona szkoła 
wchodzić będzie w strukturę Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Nowinach. 
Kolejne pismo było datowane na 19 maja tego roku. Jako radna z tego terenu wniosła 
o poparcie tej sprawy. 
 
Radny Mieczysław Kędzierski 
Odniósł się do podziału stypendiów, jakie odbyły się w tym miesiącu i zaapelował na 
przyszłość, Ŝeby kryteria, które zostały zawarte zmienić. Te kryteria, które 
obowiązywały przy tym podziale są wysoce niesprawiedliwe. Studenci, którzy 
posiadają dochód poniŜej 504 zł nie zostali objęci. Są osoby, które otrzymały tą 
pomoc mimo tego, Ŝe są lepiej usytuowane od tych, którzy tej pomocy nie dostali, ale 
to wynika z udokumentowania dochodów, a wiemy jak te dochody są przedstawiane.  
Rada mogłaby podjąć uchwałę, aby na przyszłość nie było takich draŜniących 
podziałów środków. Dla studenta kaŜde środki się liczą, a dzisiaj jeden otrzyma 2800 
zł, a drugi nie otrzyma nic. Jest to społecznie nieuzasadnione poniewaŜ te rodziny 
spełniają warunki. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lidia Grzanka 
Wiem, Ŝe wkrótce będzie rozpoczęta budowa drogi przez miejscowość Szczecno, ale 
mam taką prośbę, zakręt który tam się znajduje jest bardzo niebezpieczny, zarósł 
maksymalnie i bardzo proszę, na długości 10 metrów, o usunięcie tych zakrzaczeń 
przed rozpoczęciem realizacji inwestycji. 
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Odpowiedź na zapytanie radnej Jadwigi Szczepanik 
 
Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek  
Istotnie w kwietniu przyszło pismo wnioskujące o przejęcie obowiązków przez 
gminę, to znaczy obowiązków dotyczących prowadzenia szkoły ponadgimnazjalnej. 
Zarząd Powiatu miał bardzo powaŜne zastrzeŜenia, poniewaŜ jest to szkoła 
zawodowa, do prowadzenia zajęć praktycznych jak i zabezpieczenia prowadzenia 
przedmiotów zawodowych. Z taką odpowiedzią, w terminie, został zapoznany wójt            
i 19 maja otrzymaliśmy wyjaśnienia. Oczywiście bez zapewnienia warunków nie 
moŜe być porozumienia, bo byłoby to sprzeczne z intencją i zapewne kuratorium 
zablokowałoby tą sprawę. Po otrzymaniu wyjaśnień rozpoczęta została procedura 
przygotowania takiego porozumienia. Za krótko, aby zdąŜyć do sesji.                         
W międzyczasie, na prośbę Starosty, poinformowana telefonicznie została sekretarz 
gminy, która była zainteresowana tą sprawą. 
Sprawa będzie załatwiona pozytywnie, oczywiście w odpowiednim czasie, w 
odpowiednim cyklu czyli na najbliŜszą Sesję prawdopodobnie będzie przygotowana 
dokumentacja. 
 
 
Odpowiedź na zapytanie radnego Mieczysława Kędzierskiego 
 
Członek Zarządu Ryszard Barwinek 
To wszystko wynika z regulaminu, który jest przyjęty. Ten regulamin jest częścią 
nieodzowną i dla komisji przydzielającej stypendia jest najwaŜniejszy. Nie moŜna 
robić odstępstw od zapisów poniewaŜ ten regulamin jest częścią umowy pomiędzy 
Starostwem a Urzędem Marszałkowskim. Zawarte tam są wszystkie kryteria jak 
równieŜ wysokość indywidualnych dopłat dla studentów. 
Nie wszystkie dochody są ujawniane, ale jeŜeli tych dochodów nie ma w 
dokumentach i wszystkie dokumenty wskazują na to, Ŝe dochód na członka rodziny 
jest niski, to nie ma Ŝadnych szans podwaŜania tego. Zapotrzebowanie jest duŜe, 
zostało zrobione wszystko, aby jak największa liczba studentów skorzystała. Oprócz 
listy podstawowej utworzono takŜe listę rezerwową i miały być kolejne podziały. 
Dodatkowych środków wpłynęło na kwotę 60 tys. zł, to wystarczyło dla 63 osób, a na 
liście rezerwowych było 380. Kwota na pierwszej liście to około 280 zł, takŜe prawie 
800 osób spełniało warunki te podstawowe, czyli 504 zł  i 587 zł w przypadku osób 
niepełnosprawnych. 
JeŜeli Urząd Marszałkowski przyjąłby inne rozwiązanie np., Ŝe nie 2850 zł, ale 1850 
zł, to moŜna by obdzielić 2 razy więcej osób. 
Podyktowane starostwu warunki zostały zrealizowane zgodnie z przyjętym 
regulaminem. 
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Starosta Kielecki Zenon Janus 
Były 3 edycje stypendiów i studentów ubiegających się o nie było około 300. W 
momencie kiedy wystąpiliśmy o 350, myśleliśmy, Ŝe pieniędzy zostanie, a to co się 
stało było dla nas szokujące. Być moŜe dlatego, Ŝe to była kwota 2800 zł, a nie jak do 
tej pory po 100 zł miesięcznie. Mieliśmy przez 3 lata pełną informację ilu studentów 
starało się o stypendia. Wiemy, Ŝe tych studentów ubywa i nie wiadomo skąd nagle 
tylu się znalazło. Dobrze, Ŝe jest tylu studentów, ale nikt nie był w stanie 
przewidzieć, Ŝe będzie ponad 1000 chętnych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Te pieniądze spadły znienacka i ogrom pracy musiał być wykonany, aby te 1084 
wnioski przyjąć  i przejrzeć. Wszystkie siły zostały rzucone, aby tych ludzi sprawnie 
obsłuŜyć. Powiat Kielecki potrafi sprawnie działać i podołać tak duŜej ilości osób i 
potem weryfikacji tych wniosków. 
 
Radca Prawny Wojciech Chłopek 
Pewne pytania wynikają z tego, Ŝe chyba nie do końca wszyscy rozumieją idee tych 
programów, w jaki sposób one funkcjonują. Instytucje, które juŜ wdraŜają 
bezpośrednio lub są podmiotami, które realizują te działania, mają określone 
narzucone procedury i zasady i moŜna się poruszać tylko i wyłącznie w ramach tych 
zasad. Nie moŜna kształtować ich w sposób dowolny, chyba Ŝe dane działanie 
przewiduje moŜliwość kształtowania tego na innym poziomie. W tym przypadku 
moŜna było ukształtować te stypendia tylko i wyłącznie w taki sposób. To było 
uzaleŜnione od pewnych regulacji, do których trzeba się dostosować i po przyjęciu 
tych zasad  zrealizować. 
Takie działanie jest szczegółowo rozliczane i kontrolowane i naleŜy działać według 
określonych reguł i po prostu je zrealizować. 
 
 
 
Radny Marek Mazur 
W związku z tworzeniem nowych filii Wydziału Komunikacji Starostwa 
Powiatowego i rezygnacją gminy Daleszyce, wójt gminy Bieliny podtrzymuje chęć 
otwarcia filii. 
 
Członek Zarządu Szymon Jarzyna 
DuŜo czasu pochłania otwarcie nowych filii Wydziału Komunikacji, z róŜnych 
przyczyn. Obecnie jest kończony etap konfiguracji sprzętu komputerowego w 3 
filiach, w połowie przyszłego tygodnia. O otwarciu  zostaną wszyscy powiadomieni. 
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O terminie powstania filii w Bielinach trudno na razie mówić. Procedura przetargowa 
na zakup komputerów została wszczęta i dalej idziemy tym tropem. 
 
 
Do pkt 12 
Zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
XX sesję Rady Powiatu w dniu 29 maja 2009 r. o godz. 13.15. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała 
Magdalena Kaller 

 
 
  

Przewodniczący Rady                 
 

Tomasz Lato                       
 

 
 


